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TFs ledningsgruppsmöte 2023-11-15 
 
Närvarande: 

- Maria Hamrin 
- Krister Wiklund 
- Rasmus Öberg 
- Carolina Näslund 
- Linus Martin 
- Isabelle Olsson 

 
Notera: Ansvarig person har (i flesta fall) markerats med fet stil nedan. 
 
1. Nästa möte: Tis 19 dec kl 14:00 (ej NAT.A1.321 utan zoom). 
 
2. Vi diskuterade anteckningarna från förra mötet: 

a. Linus: Exjobbspitchar. Linus kollar med Martin R jobbar på det.  
b. Linus: LaTeX-rapportskrivning: Jesper E jobbar. Linus kollar tidplan. 
c. Linus: Vill vi möblera om i NA-korridoren? 
d. Linus: Informerar på SN-möte om att studenter kan besöka gamla 

gymnasieskola och informera om TF. 
e. Krister: Automatutskick av avgångs- resp. exjobbsenkäten från 

program-canvas? 
f. Krister: Påminna Restop-lärare om goda tips runt kursutvärderingar. 
g. Krister: Följer upp frågan om klädskåp. 
h. Maria: Ska bjuda in Jens till ett framtida ledningsgruppsmöte. 
i. Rasmus: Programenkäten skickas ut i dec. 
j. Isabelle: Ska försöka hitta student som kan ta över Jespers 

alumninventering. 
k. Ellie: Uppdaterar tekniskfysik.se så att den blir mer attraktiv för 

potentiella studenter. 
l. Ellie informerar om besöksstatistik för vår webb på nästa ömte. 
m. Någon: Hur skickar vi hejdå från oss till nya alumner? 

 
3. Studievägledning, nyckeltal, exjobb etc. Carro meddelar:  

a. Ska träffa åk1 om dispensprövning till veckan. 
b. Rapporterar om god sammanhållning i åk 1. Ca 68 studenter nu i åk 1 

varav 37% kvinnor. 
c. Håller på att avsluta kursen om psykisk ohälsa. 
d. Carro ska utreda om nåt hänt i åk 2 som orsakat sämre registrering till 

FMM2. 
 

4. Vi bokade utvecklingssamtal till ons 20 dec. Maria mailar ut. 
 

5. Reflektioner efter Öppet hus: Planeringen var rörig men resultatet blev bra. Bra 
aktivitet runt våra monterbord. Vi upplevde som att vi hade ovanligt många 
intresserade kvinnliga besökare. Vi uppskattade att flera TF-studenter gjorde 
spontana besök hos oss. Carro dokumenterar årets arbete med Öppet hus, bl.a. 
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a. Nästa år ska Carro bjuda in TF-studenter att komma och hälsa på oss. 
b. Vattenflaskorna var bra give-aways. Vi vill ha såna nästa år också, men 

då med info om, och QR-kod till, tekniskfysik.se. 
 

6. Reflektioner efter jubileumsveckan: Vi hade utvärderingsmöte igår med Isabelle, 
Roxy och Lisa. 

a. Isabelle, Roxy och Lisa ska dokumentera väl (bättre än tidigare år!). 
b. Isabelle bokar Aula Nordica: 9 nov kl 13.00 för ceremoni. 
c. Isabelle bokar restaurang downtown för bankett (förslagsvis Dragonen 

som funkade bra för Fausts sittning) – mer praktiskt då allt (scen, dekor, 
dukning etc.) ingår i biljettpriset. 
 

7. Reflektioner efter alumn/brunch/bransch-rådet:  
a. TF-poster: TF tar fram en poster som kan distribueras i Sverige via 

studenter som besöker gymnasieskolor och via alumner. Isabelle ber 
om feedback på poster (layout och innehåll) i PR-gruppen. Rasmus 
formulerar frågor om poster (layout och innehåll) i kommande 
programenkäten. 

b. Rekrytering: Kan TF marknadsföra oss mot Vasa-regionen? Maria 
kollar med Anna-Lena om fakulteten/UmU har specifika initiativ mot 
Finland som vi kan haka på eller ifall de har resurser för oss för detta. 

c. Rekrytering: Vad är PR-gruppen involverad i? Isabelle kollar upp. 
Isabelle kollar även upp ”Girls in STEM” och ”Vem kan bli ingenjör” så 
att vi även framöver kan vara delaktiga i dessa insatser. Isabelle mailar 
därför till alla TF-studenter för att informera om detta och locka fler till 
rekryteringsinsatser, 

d. Grön profil: Vi funderar på att vidareutveckla profilen ”Nanoteknik och 
avancerade material” till nåt med arbetsnamn Nanoteknik och grön 
teknik (eller hållbar utveckling) eller liknande. Vi kommer jobba vidare 
på det. Krister ska göra en omvärldsanalys. 

e. Fysiks kurser: Fysiks kurser anses bland studenter ha hög kvalitet. Det 
är nåt som många fysiklärare nog ej är medvetna om. Det finns förstås 
smärre brister (t.ex. canvas-sidor) som skulle kunna åtgärdas för att 
höja lägsta nivån ännu mer. Maria ber om att få programpunkt på 
framtida APT om detta och ett önskemål om att institutionen bjuder in 
till en canvas-workshop.  

f. Engineering blitz: Vi provar att genomföra en uppgraderad Engineering 
blitz nästa år också (fler alumner, tidigare rekrytering av alumner, 
kortare talks, större mässa med där företagare kan rekrytera 
projektstudenter/exjobbare). Samverkansamanuens nästa år 
implementerar. 

g. Nästa års alumnråd: Vi provar flytta alumnrådet till fredagen efter 
blitzen. Plats: Origo. Tid: Ca 15–17. Efter detta blir det buffet (typ 
Kvantum) och äldrekursare (åk 4–5) bjuds in efteråt.  
Samverkansamanuens nästa år implementerar. 

 
8. Rekryteringswebben: Ellie jobbar på den. 

 
9. Linus kvalitetsprojekt. Maria och Linus drar igång. Att behandla t.ex.: 
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a. Var fastnar studenter i åk 1–3 och var fastnar man på profilterminerna. 
Ladok-dyk. 

b. De studenter som är nära at få börja exjobba (har typ 250-260 hp): Vad 
är det som gör att de ej går vidare? Kolla också med Rasmus/Nils. 

c. Var i programmet passar det bäst att introducera parallelläsning av 
kurser? 

d. Linus ansöker om access till Ladok. 
 

10. Enkätutvärderingar: 
a. Programenkät: Rasmus uppdaterar frågor till programenkät och tar 

med frågor om TF-poster (innehåll och layout). Enkäten går ut inom ca 
2 veckor. 

b. Alumnenkät: Det är dags för ny enkät. Isabelle implementerar 
framöver. Vi bör satsa på bara några få frågor. Maria kollar tidigare 
enkäter: Det visade sig att vi faktiskt genomförde en alumnutvärdering 
2020 (bör finnas implementerad som Isabelle kan utgå från). Med detta 
mail bifogas frågorna (som var många) och resultat från denna. Maria 
föreslår att följande frågor behålls/vidareutvecklas men 
ledningsgruppen får gärna gå igenom alla frågor och tycka till: 

i. Fråga 1: Vilket år tog du examen? 
ii. Fråga 2 (+3 som är fritextförklaring): Hur lång tid efter examen 

från Teknisk fysik fick du relevant jobb? 
iii. Fråga 6 (+7/8 som är fritextförklaring): Hur mycket nytta har 

du i ditt arbete av din utbildning i Teknisk fysik (ingen, viss eller 
mycket nytta)? Plus följdfråga om vad. 

iv. Delar av fråga 9: Hur väl man uppskattas som TF:are… Kanske 
hoppa över egenföretagare. Plus ev fritextkommentar. 

v. Fråga 11 + 12 (kanske kan kombineras) + fritextkommentar: 
Hur många brutto resp. nettotermin fram till examen. 
 

11. Ludvigs punkt: Inget mer att rapportera. 
 

12. Rasmus punkt: VB/VP inskickad. 
 

13. Kristers punkt: Inget mer att rapportera. 
 

14. Marias punkt: Inget mer att rapportera.  
 
15. Våra aktuella kvalitetsprojekt (IT-amanuens publicerar på 

https://tekniskfysik.se/arkiv/kvalitet/kvalitetsprojekt/):  
a. Linus skriver text om sitt kvalitetsprojekt och Ellie laddar upp på 

webben. 
 

16. Vi diskuterade arbetsbelastningen.  
 
17. Amanuenserna håller regelbundna möten med ett större möte inför 

ledningsgruppsmötena. Protokoll från mötena ber vi amanuenser maila ut till 
ledningsgruppen.  

 

https://tekniskfysik.se/arkiv/kvalitet/kvalitetsprojekt/
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18. Övrigt: 
a. Isabelle, vi behöver komma igång med alumnringningen. Vi bestämde 

dock lägga ner kvalitetsamanuens inventering av alumn emeritus. 
b. Rasmus/Linus: uppdatera UP, KMM, ISP och RT: 

i. Vi ska ta bort astro-kursen. 
ii. Kursen Big data… har bytt namn. 

c. Linus uppdaterar ppt + instruktioner (till servern) för studenter som 
åker till gymnasieskolor. Därefter mailar Linus ut till studenterna för 
att peppa fler att åka ut. 

d. Linus kollar upp möjlighet för studiecirkel och sponsring rörande 
Teknisk musik och hur andra grupper har löst det? 
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Protokoll: Amanuensmöte 2022-11-03 
 
Närvarande: 

● Ellie Nordfelt 
● Linus Martin 
● Isabelle Olsson 

Notera: För saker som ska utföras har ansvarig person markerats 
med fetstil. 
 
Mötet öppnas klockan 13:04 
 

1. Genomgång av föregående mötesprotokoll 
2. Dagordning 
3. Rutiner och praktiska saker 

Vi ska ta ut pant och städa kontoret i nästa vecka.  
Mer kakor, Isabelle hämtar. 

4. Vad som har gjorts: 
a. IT: Mailutskickbugg, robottävling hemsidan, 

robotaffisch, tf.se, fixat nya ssl-cert, robothemsidan, 
anmälan till robot, kontakt med gymnasium, om robot, 
möte med grupp som påbörjat startkit 

b. Kvalitet: Underhåll Röda Tråden, kallat till möten, 
planerat brunchrådet 

c. Samverkan: Jubileum, uppstart PR-gruppen 
5. Vad som ska göras: 

a. IT: Göra info-utskick till anmälda lag, uppdateringar på 
tf hemsida, uppdatera robothemsida, fixa till mer med 
affisch och sprida den, sitta på tisdag i MIT. 

b. Kvalitet: Möte med studienämnden och 
studierektorer, brunchrådet, kvalitetsprojekt 

c. Samverkan: Genomföra resten av veckan, skriva 
testamente, utvärdera 
 

6. Hur mås det på amanuenskontoret? 
Ellie stressad, mycket att göra med uppdateringar på hemsidan 
plus allt annat, pratar om att omfördela vissa administrativa 
ansvar. 
Årshögtiden känns bra och går bra hittills. 

 
7. Övrigt 

Vi vill ha en större soffa.  
Isabelle tycker vi ska möblera om. 
Vi ska ta en ny bild. 
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